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INTRODUCCIÓ1. 

2022 ha estat un any de molta feina i nous reptes. Hem 

hagut d’afrontar sitiuacions complicades. Malgrat tots 

els desafiaments, hem seguit esterilitzant i atenent 

animals malalts i ferits.

Hem estat en contacte permanent amb les gestores 

per intentar resoldre de la millor manera els dubtes 

i dificultats en gestió de les colònies, tant a l’hora de 

ajudar a capturar algún gat difícil, com per proporcionar-

li l’atenció veterinària, o mediar en un conflicte veïnal.

S’han visitat les zones noves per assegurar-nos la 

problemàtica dels gats comunitaris, hem inspeccionat i 

controlat els diferents punts d’alimentació ja establerts, 

per revisar i corregir les possibles males pràctiques a 

l’hora d’alimentar.

S’ha acudit a les trucades d’ajuda de particulars quan 

es trobaven amb un problema relacionat amb els gats o 

calia recollir algun animal i portar-lo al veterinari.

Ens hem reunit diverses vegades per mirar de buscar 

una solució a diferents problemes que han anat sorgint 

durant l’any i també per tractar els objectius a curt i 

mitjà termini.

A l’apartat 4 podreu consultar el nombre de gats atesos 

i el cost econòmic d’aquesta atenció. Ens agradaria 

destacar una vegada més que darrere d’aquests 

números estan moltes hores de feina. El temps que s’ha 

dedicat a visitar les zones per posar-nos en contacte 

amb les alimentadores i fer un cens aproximat, vèncer 

les reticències i guanyar-nos la seva confiança, tant 

necessària per assegurar la seva col.laboració a l’hora 

de capturar, el temps dedicat a les captures, el dedicat 

a la coordinació amb els veterinaris col´laboradors 

que esterilitzen i alhora atenen sanitariament i per fi, 

assegurar el retorn en seguretat a les colònies.
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En començar l’any, vam haver de convocar una reunió 

urgent per tractar sobre la continuïtat de l’Associació. 

Malgrat els bons resultats de l’any anterior, ja que 

s’havien esterilitzat molts gats i acabat de controlar 

diverses colònies complicades, es presentava un 

futur incert a causa del desgast de les persones que 

formaven la junta directiva i la precarietat econòmica de 

l’Associació.

Lidia Aguilera va manifestar el seu desig de no seguir 

formant part de la Junta, encara que continuarà 

col·laborant com a veterinària.

Les altres reunides vam decidir seguir, malgrat les 

dificultats, el que implicava per un costat continuar 

esterilitzant per controlar les colònies i per l’altre, cercar 

suports per a les tasques i desenvolupar estratègies amb 

l’objectiu d’obtenir recursos per afrontar les despeses 

veterinàries que genera la nostra feina.

S’aprova el canvi de la Junta que queda constituïda de la 

següent manera:

Presidenta: Silvia Rego

Secretaria: Isabel Garriga

Tresorera: Biljana Vuletic

També es decideix canviar l’adreça postal i la fiscal de 

l’Associació.

L’ adreça actual és:

SA Sureda s/n Apartat de correus 367, 17320 Tossa de 

Mar.

Es comuniquen aquests canvis a l’Ajuntament de Tossa, al 

registre de la Generalitat i a l’Agència Tributaria.

S’obtenen poders notarials perquè la tresorera pugui 

representar-la legalment.

Per agilitzar les gestions amb l’administració i poder 

optar a les subvencions, s’obtè la signatura electrònica 

del representant de la persona jurídica.

2. CANVIS INTERNS
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El 2022 s’ha dut a terme el manteniment de les colònies 

ja gestionades i s’han començat d’altres de noves, de les 

quals no teníem coneixement o on no van poder actuar 

abans per falta de pressupost. S’han capturat els gats 

nouvinguts i atès els malats i ferits.

Concretament s’han tractat 174 gats. S’han esterilitzat 

147. D’aquests 86 femelles i 61 mascles. S’ha practicat 

per prescripció veterinària l’eutanàsia a 6 gats per 

diverses patologies. S’han hospitalitzat 16 i un cop 

recuperats, han tornat a la colònia o han estat acollits 

pels alimentadors o l´APAP, ja que per edat o malaltia  

no podien seguir vivint al carrer. També s’han donat 5 

cadells en adopció. 

El cost econòmic de la gestió realitzada ha estat de 
11.353,41 euros.

Veure taules l’annex 1.

3. APLICACIÓ DEL METODE CER DURANT EL 2022

La instància presentada per la Urb. Cala Salions a 

l’Ajuntament ens va permetre reprendre el contacte 

amb les gestores de les seves colònies. La Junta de 

Salions demanava l’aplicació de la CER i la mediació 

en un conflicte entre veïns. Vàrem contactar amb les 

alimentadores i quedar per visitar les colònies, per 

tal de que ens expliquessin la situació. Malgrat feia 

anys que no tenien contacte amb Cocogat, han seguit 

gestionant i establint els protocols pel bon funcionament 

d’aquestes. Tots els gats estan esterilitzats, menys un 

que per vellet, tenen por de que no superi l’anestèsia. 

Cocogat va quedar amb la representant de la Junta per 

visitar la zona, explicant- li la bona gestió que feien les 

seves alimentadores. Un cop fetes les visites, Cocogat 

va posar en contacte a aquestes amb la representant de 

la Junta, que ara porta el tema de les colònies. La Junta 

va manifestar la voluntat de cooperar, fent-se càrrec 

de les despeses econòmiques de la gestió. També es va 

resoldre el conflicte entre els veïns, reubicant el punt 

d’alimentació.

La colònia del C/ Miramar, també ha estat gestionada 

amb èxit, en part gràcies a la partida extra aprovada 

per l’Ajuntament per fer front a la despesa de les 

esterilitzacions. Al començament alguns veïns eren 

reticents, fins que van veure com treballàvem, després 

van col.laborar facilitant les captures. Altres, van 

mostrar el seu interès i van agrair la intervenció. Cocogat 

va assumir el cost de l’antibiòtic admininistrat a les 

femelles, així com altres medicaments.

Vàrem insistir molt amb els veïns, en la importància de 

que se’ns avisi sempre que observin la presència de gats 

nouvinguts, ferits o malalts.

4. GESTIÓ D’INSTÀNCIES
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Davant de les queixes rebudes per la gerència de 

l’Hotel i una de les gestores de la colònia, per l’actitud 

d’un altre dels gestors, Cocogat va intentar resoldre 

el conflicte parlant amb ell, en un primer moment, 

sense èxit. Com no canviava el seu comportament, 

vam demanar a la directora de l’Hotel que fes arribar 

les queixes per escrit a l’ Ajuntament, de manera que 

aquest intervingués. Al final entre la mediació de 

Cocogat i la de l’Ajuntament, el conflicte es va acabar 

solucionant per ambdues parts.

5. MEDIACIÓ I RESOLUCIÓ DE 
CONFLICTES A LA COLÒNIA DE 
L’HOTEL NEPTUNO

Aquest any hem presentat la documentació i hem fet 

tots els tràmits, per poder optar a la subvenció de la 

Dirección General de Derechos de los Animales. És la 

primera vegada que Cocogat opta i aconsegueix estar 

entre les entitats beneficiades. La intenció de la nova 

Junta és fer-ho a totes aquelles a les quals ens hi puguem 

presentar.

6. CONVOCATÒRIA SUBVENCIÓ 
DIRECCIÓ GENERAL DEL DRETS DELS 
ANIMALS, MINISTERI DELS DRETS SOCIALS 
I AGENDA 2030

Donada la gran quantitat de esterilitzacions i la despesa 

econòmica que aquestes impliquen, es va decidir fer 

més accions per recaptar fons per a l’Associació, després 

de l’èxit de la venda de participacions de la Loteria de 

Nadal de 2021.  

Així durant el 2022 vàrem fer:

Una Rifa de St. Jordi.- 

Paradeta per Setmana Santa (convidades per - 
l’APAP, Tossa de Mar). 

Paradeta a Nou Barris (Barcelona). Organitzat - 
per l’Associació Rescat.

Paradeta a Tossa.- 

Venda de participacions de la Loteria de Nadal - 
de 2022.

Participació per primer cop a La Fira de Nadal - 
deTossa.

Tots aquests actes ens han permès donar-nos a conèixer 

i fer-nos més visibles, sobretot a Tossa de Mar.

7. RECAPTACIÓ DE FONS
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Igual que l’any passat, hem tornat a demanar reunions, 

tant amb la Junta dels Apartaments de Cala Llevadó, 

com de Sta. Maria de Llorell, per tal de demanar 

recolzament econòmic per la gestió realitzada a les 

seves comunitats.

També els hem enviat informes on detallàvem, des del 

primer cop que es va intervenir a les seves zones, fins 

ara, tota la informació sobre: esterilitzacions realitzades, 

hospitalitzacions gats ferits o malalts, eutanàsies i cost 

econòmic d’aquestes intervencions. 

Així com la comunitat de propietaris de Sta. Maria 

de Llorell ha respòs positivament a les nostres 

peticions, convocant-nos a una reunió i cooperant 

econòmicament, la Junta dels Apartaments de Cala 

Llevadó no ha mostrat cap interès al respecte. Igualment 

seguirem insistint en voler parlar amb ells i seguirem 

enviant els informes de la feina feta a la seva comunitat. 

També hem demanat a l’alimentador la seva implicació 

en aquest cas i aquest s’ha mostrat disposat a parlar del 

tema a la seva Junta.

8. PETICIÓ REUNIONS AMB LA JUNTA 
DE LLEVADÓ I STA. MARIA DE LLORELL

En aquests casos Cocogat va col·laborar ajudant a fer les captures i proporcionant un centre veterinari que els hi 
apliqués les mateixes tarifes que tenen establertes per les associacions protectores. 

A petició d’un particular, alimentador d’un grup de gats a la seva parcel·la, vam ajudar en les captures de 6 a la Urb. 
Font de St. Llorenç. Les esterilitzacions les va realitzar el centre veterinari Can Vet de Lloret de Mar i les va pagar 
l’alimentador.

A la Urb. Cala Canyelles es van gestionar dues colònies. En una d’elles es van esterilitzar 18 gats i es va resoldre 
un conflicte entre veïns, establint un nou punt d’alimentació més adequat. El cost econòmic va anar a càrrec de 
l’alimentadora de la colònia.

A  l’altre es van esterilitzar 5 gats. L’alimentador i la Comunitat de Propietaris es varen fer càrrec del cost econòmic. 

Les esterilitzacions les va realitzar el centre veterinari Can Vet de Lloret de Mar.

9. ASSESORAMENT I CAPTURES A COLÒNIES DE CALA CANYELLES I URB. ST. LLORENÇ
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A causa de la presència de porcs senglars a la vila, alguns 

dels gestors de les colònies manifesten a Cocogat el 

seu malestar, ja que aquests se´ls mengen el pinso que 

col·loquen i llencen l’aigua diàriament. Això implica 

haver d’anar cada dia a alimentar, amb l’agreujant del 

cost econòmic afegit que això els representa. Veient 

la problemàtica i el desgast emocional i econòmic que 

suposava pels gestors, Cocogat  va creure convenient 

col·locar aixoplucs per alimentació, anti-porcs senglars. 

Degut a l’alt preu d’aquestes menjadores, va demanar 

que fos l’Ajuntament qui les financés. Així que les 

coordinadores van visitar i parlar amb els gestors , es 

10. MENJADORES DE FERRO

El 22 de setembre a la reunió mantinguda amb el Sr. 

Gascons i el Sr. Couso fem la petició d’un petit espai 

municipal. La nostra petició és acceptada i ara disposem 

d’ell a l’antic Magatzem Municipal, on podem guardar 

material, sobretot el relatiu a les captures. Al estar a la 

mateixa Tossa, facilitarà la seva disponibilitat a tots els 

membres de Cocogat que el necessitin, sobretot quan es 

tracti d’una urgència.

11. ESPAI MUNICIPAL PER GUARDAR 
MATERIAL DE L’ASSOCIACIÓ

va creure convenient col·locar-les a quatre punts. Un 

cop es van concretar la forma i la mida es va demanar 

pressupost, que posteriorment va ser aprovat per 

l’Ajuntament. 

Al finalitzar l’any, les menjadores ja estaven al 

magatzem municipal, a falta de retolar i llestes per 

ser col·locades. També es va demanar que es fes 

signar un document a cada un dels gestors, perquè 

es responsabilitzessin del bon ús i manteniment de la 

menjadora. El Sr. Couso es va oferir a redactar-lo.
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Tal i com es va quedar a la reunió, s’està d’acord en 

tornar a realitzar l’assemblea de gestors/res. Aquests 

cop serà l’Ajuntament qui farà la convocatòria.  

S’explicarà tot el que s’ha fet durant l’any i s’incidirà 

sobretot en una correcta gestió integral d’una colònia 

de gats del carrer: alimentació adequada, netedat i 

salubritat de la zona, control de natalitat i sanitari dels 

12 ASSEMBLEA DE GESTORS/ES

individus. L’objectiu final és que els gats tinguin una 

bona qualitat de vida i es minimitzin les molèsties que 

puguin causar als veïns. Insistir en la importància de 

mantenir sempre una actitud respectuosa, evitant els 

conflictes i en cas necessari, demanar ajuda i mediació 

de l’Associació.

Com es pot comprovar gràcies a l’aplicació del CER, el nombre de gats a les colònies es manté estable o en descens, 

sobretot a on s’ha actuat des de fa anys i s’ha seguit fent manteniment.

En algunes zones perifèriques i limítrofs amb les àrees boscoses, periòdicament apareix algún individu nou. 

Majoritariament es tracta de gats mascles sense castrar, que s’han desplaçat des d’altres zones. També hi ha hagut 

algún cas d’abandonament.

Es per això que sempre insistim en la importància de realitzar un seguiment i manteniment de les colònies.

S’han revisat periòdicament l’estat dels punts d’alimentació. Alguns ja portaven temps presentant dificultats, a causa 

de la presència de porcs senglars i gossos sense lligar.

13. ACTUALITZACIÓ DE LA SITUACIÓ DE LES COLÒNIES I PUNTS D’ALIMENTACIÓ
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Estem satisfetes amb el treball realitzat durant l’any 

passat. Ens hauria agradat fer encara més, però som 

conscients de les nostres limitacions, som poques 

voluntàries les que ens encarreguem de la major part de 

les tasques. Encara que nosaltres empleem moltes hores 

i esforços, arribant a vegades al limit, ens agradaria 

comptar amb més recursos humans i econòmics.

Cal destacar la bona simptonia i l’estreta col.laboració 

entre Cocogat i l’APAP, que són les dues entitats que 

vetllen pel benestar animal al municipi.

14. CONCLUSIONS

Malgrat les dificultats, valorem positivament les 

millores que s’han anat implantant a les colònies. Són 

fruit del treball conjunt de les voluntàries i els gestors. 

Les millores són beneficioses tant pels gats, com per al 

municipi.

El recolzament de l’Ajuntament, la col.laboració de las 

gestores y gestors de las colònies i de veïns de Tossa 

ha estat clau per dur a terme totes les actuacions que 

s’han portat a terme. Esperem continuar treballant, 

tots plegats com fins ara, per poder tirar endavant 

aquest projecte.

Per aquesta raó s’han traslladat alguns punts d’alimentació cap a zones més segures. Alguns d’aquests s’han anul.lat i 

s’han desplaçat els gats cap a altres existents:

Punt num 1 (Racó de la Pau) s’ha traslladat a un pati particular.- 

Punt núm. 9 (Carrer Barcelona – transformador ENHER) s’ha eliminat i els gats se n’han anat desplaçant - 

gradualment a una zona propera.

Punt núm. 17 (zona Esclat, Francesc Macià) s’ha eliminat i traslladat a un solar de particulars (col.locant una - 

menjadora de ferro finançada per les alimentadores).

Punt núm. 11 (Rambla Pau Casals – Aparthotel) s’ha traslladat a una zona verda propera (cruïlla Carrer Marc - 

Chagall, Carrer Victor Cartalà i carrer Josep Palau). S’ha posat una menjadora de les antigues de l’Ajuntament.

Les 4 menjadores antigues proporcionades per ‘ Ajuntament s’han modificat a la iniciativa de les alimentadores i es 

segueixen utilitzant allà on las circunstàncies ho permeten.

Consultar l’estat actual de las colònies registarades al municipi i canvis referents dels punts d’ alimentació a l’annex 2.

De seguida que poguem actualizarem el mapa de las colònies municipals existents.
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